
Z á p i s

 ze  zasedání Zastupitelstva obce Sirá  

 konaného dne 29.12. 2010 od 17 hodin

Přítomno: 7 členů zastupitelstva, 2 občanů obce Sirá (dle přiložené listiny)

Omluveni: 0

Ověřovatelé zápisu: Petr  Novák

Michal Čihák 

Zapisovatelka: Dušana Fatrová

1. Zahájení zasedání, určení ověřovatelů a zapisovatelky

Hana  Nováková  starostka  obce  ,  zahájila  zasedání  zastupitelstva  v  17  hodin.  Hana  Nováková

konstatovala, že je přítomno 7 zastupitelů a zastupitelstvo je tak usnášení schopné.

Ověřovateli  zápisu  z dnešního  jednání  určila  Petra  Nováka  a  Michala  Čiháka  ,  zapisovatelkou  pí

Dušanu Fatrovou. 

Hana  Nováková   se  dotázala,  zda  byl  ověřen  zápis  ze  zasedání  zastupitelstva   konaného  dne  

3.12. 2010 (ověřovali pan Michal Čihák a pan Petr Novák) a zda k němu má někdo připomínky. Zápis je

ověřen, žádné připomínky k němu nebyly vzneseny. Zápis je tímto schválen.

2.Návrh programu

1.Zahájení zasedání

2.  určení ověřovatelů a zapisovatelky

3.Návrh a schválení programu

4. projednání a schválení rozpočtového opatření č.2
 5. inventarizace majetku obce k 31.12.2010
 6. schválení rozpočtového provizoria na rok 2011
 7. projednání pronájmu cesty pro účely automobilového
      tréninku  - jízdy pro rallye    



  8. Diskuze – návrhy, dotazy, připomínky, podněty   
 9. Návrh usnesení
 10. Závěr zasedání
 Návrh od starostky Hany Novákové – aby po bodě 7 bylo projednání poplatků na rok 2011
Žádné další požadavky k návrhu programu nikdo nevznesl, bylo tedy hlasováno  bodě 3 - upraveném

programu jednání  zasedání Zastupitelstva obce Sirá .

HLASOVÁNÍ Č.:   1 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat

4. projednání a schválení rozpočtového opatření č.2
Opatření č.2 vzniklo  na straně víceméně z důvodu většího přílivu daní z finančního úřadu a dalších

drobných změn. Na straně výdajů pak z důvodu zaplacení zálohové  faktury za elektřinu, která měla

být  zaplacena v lednu,  půjčky   místní  občance a prohrnování  sněhu,  které je  opravdu nutné a

příroda se neptá co máme v rozpočtu.

Celkem to vypadá, že se hospodaření zvýší o 400 000 Kč v příjmech. Jen pro informaci k 28.12. bylo

byl výsledek hospodaření v příjmech 2 486 072 Kč a ve výdajích 2 256 169 Kč. Takže rozpočet bude

přebytkový v současné době o 229 903 Kč.

Rozpočtové opatření č.2

Příjmy zvýšení 

Daň z příjmu fyzických osob ze závislé činnosti  pol. 1111      +   10 500 Kč

Daň z příjmu fyzických osob ze sam. výdělečné č.pol 1112    +   12 000 Kč

Daň z příjmu PO pol. 1121                                                             +  31 200 Kč

Správní poplatky pol. 1361                                                            +        200 Kč

Daň z nemovitosti pol. 1511                                                          +  28 600 Kč

Neinvestiční transfery pol. 4111                                                   +    1 200 Kč

Přijaté sankční poplatky par. 3612 pol. 2210                               + 11 300 Kč

Prodej zboží    par. 6171 pol. 2112                                                +       200 Kč

Pronájem ost. Nemovitostí par. 6171 pol. 2132                         +    1 600 Kč

Příjmy z úroků par. 6310 pol. 2141                                               +    4 200 Kč 

Příjmy celkem   zvýšeny o …………………………………………….         101 000 Kč

Výdaje zvýšení

Elektrická energie čp.14      par.3612 pol. 5154                          + 25 000 Kč

Nein. Fin. Pomoc obyvatelstvu par. 3612 pol 5660                    + 20 000 Kč



Ostatní služby-prohrnování par. 3745 pol 5169                          + 12 000 Kč

Služby telefonní par. 6171 pol 5162                                              +   2 000 Kč

Platby daní par. 6171 pol 5362                                                       +      100 Kč

Výdaje zvýšení celkem             o…………………………………………….    59 100 Kč

Výdaje snížení

Opravy a udržování par.2141 pol.5171                 -  5 000 Kč

Opravy a udržování par.2310 pol.5171              - 133 500 Kč

Nákup ostatních služeb par. 3612 pol.5169  -    3 200  Kč

Opravy a udržování par.3612 pol.5171                               - 25 600  Kč   

Ostatní nákupy par. 3612  pol. 5179       - 2 600  Kč    

Opravy a udržování par. 3631 pol.5171    - 2 800 Kč

Pohonné hmoty par.3745 pol. 5156   -     640 Kč

Pohonné hmoty par.5512 pol. 5156   - 1 000 Kč

Věcné dary par. 5512 pol. 5194   - 2000 Kč

Cestovné par. 6115 pol. 5173   - 2 200 Kč

DHDM par. 6171 pol. 5137 - 46 000 Kč

Služby pošt par. 6171 pol. 5161     - 800 Kč

Školení, vzdělávání par. 6171 pol. 5167   - 2800 Kč

Opravy a udržování par. 6171 pol. 5171  - 4 200 Kč

Cestovné par. 6171 pol. 5173;   - 2 700 Kč

Pohoštění par. 6171 pol. 5175   - 2 100 Kč

Ostatní nákupy par. 6171 pol. 5179 - 18 400 Kč

Příspěvky, náhrady 6171, pol.5192   - 1 000 Kč

Věcné dary par. 6171 pol. 5194   - 1 200 Kč

Služby banka par. 6310 pol. 5163  -  3 300 Kč

Výdaje snížení celkem   ………………………………………………..  261 040 Kč



Žádné další požadavky k návrhu rozpočtového opatření č.2 nikdo nevznesl, bylo tedy 
hlasováno o bodě 4 - projednání a schválení rozpočtového opatření č.2

HLASOVÁNÍ Č.:   2 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat

 5. inventarizace majetku obce k 31.12.2010
Byla jmenována inventarizační komise :
Václav kohout – předseda komise
Václav Vetengl – člen komise
Michal čihák – člen komise

Žádné další požadavky a připomínky ke jmenování inventarizační komise nevznesl, bylo tedy 
hlasováno o bodě 5 -  inventarizace majetku obce k 31.12.2010

HLASOVÁNÍ Č.:   3 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat

 6. schválení rozpočtového provizoria na rok 2011

Zastupitelstvo obce Sirá stanovuje dle zákona č.250/2000 Sb.§ 13 pravidla rozpočtového provizoria 
na rok 2011 k hospodárnému čerpání finančních prostředků zastupitelstvo obce zplnomocňuje 
starostku obce. Do doby schválení rozpočtu budou čerpány finanční prostředky na nezbytně nutné 
provozní výdaje. Rozpočtové příjmy a výdaje uskutečněné v době rozpočtového provizoria se stávají
příjmy a výdaji rozpočtu po jeho schválení.
Zastupitelstvo obce stanovuje tato pravidla rozpočtového provizoria do doby schválení rozpočtu na 
rok 2011.  

Žádné další požadavky a připomínky ke schválení rozpočtového provizoria na rok 2011nikdo 
nevznesl, bylo tedy hlasováno o bodě 6 -  schválení rozpočtového provizoria na rok 2011

HLASOVÁNÍ Č.:   4 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat

7. projednání pronájmu cesty pro účely automobilového tréninku  - jízdy pro rallye   

- Pronájem cesty  „  pro rallye “ někteří občané nesouhlasí s tréninkovými jízdami, které 
probíhají na cestě od farmy k Cekovu.

1. Cesta se rychlou jízdou ničí, pro tento účel nebyla zřízena

2. Hluk a nebezpečí 

3. Uzavírka cesty zvláště v letních měsících
S panem Kubíčkem se vždy uzavírala nájemní smlouva nájemné v současné době bylo 2000 Kč za den
jízdy. A obci Cekov náleželo 1000 Kč.
Za rok 2010 činil příjem z jízd 22 000 Kč a p.Kubíček se spolu účastnil na opravě cesty 9 000 Kč
( z10.6). Faktura č.3075 celková částka 15 000 Kč
Má někdo nějaké připomínky , návrhy nebo se chce vyjádřit k tomuto bodu jednání?  

Žádné další požadavky a připomínky nevznesl, bylo tedy hlasováno o bodě 7 – o pronájmu 
cesty pro účely automobilového tréninku  - jízdy pro rallye. Přejdeme k hlasování kdo je pro, aby 
nebyla obnovena nájemní smlouva s panem Kubíčkem     

HLASOVÁNÍ Č.:   5 PRO: PROTI:  ZDRŽEL SE:  VÝSLEDEK:   byl přijat

8. stanovení poplatků pro rok 2011

Vodné za 1 m3 15 Kč
Odpady občan 400 Kč. Majitel chaty 400 Kč za nemovitost. Děti do 18 let osvobozeny.



Psi první 30 a další 50 Kč.
Má někdo nějaké připomínky , návrhy nebo se chce vyjádřit k tomuto bodu jednání?  

Žádné další požadavky a připomínky nevznesl, bylo tedy hlasováno o bodě 8 poplatky na rok 
2011
HLASOVÁNÍ Č.:   6 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat

   

9. Diskuze – návrhy, dotazy, připomínky, podněty   

p.Novák- vrt včetně vedení elektřiny a potrubí z vrtu do obce – jednal s.panem ing.Dykem vše je 
v jednání, ještě bude další schůzka a na příštím jednání podá podrobnější informace.                    
Na úpravu víceúčelového hřiště ( volejbal, nohejbal, tenis) 1 00 000 Kč.
 Územní plán – vzhledem k tomu, že se někteří občané vyjádřili , že by byl zájem o výstavbu 
obytných domů a obec  vlastní plochy kde je možná výstavba bylo by dobré uvažovat o vypracování 
územního plánu. Pan Hájek by udělal zdarma stavební zadání s tím by se šlo za projektantem- 
architektem.  Byl vznesen návrh, aby pan.Hájek vypracoval zdrama stavební zadání a po té byl 
osloven projektant – architekt , aby vypracoval projekt na pořízení nového územního plánu.
Jednáním s příslušnými úřady a firmami ohledně vypracování stavebního zadání a nového územního 
plánu byl pověřen pan Michal Čihák.

  Žádné další požadavky a připomínky nevznesl, bylo tedy hlasováno o vypracování 
stavebního zadání p.Hájkem a následně byl osloven projektant na zpracování projektu nového
územního plánu.  Jednáním s příslušnými úřady a firmami ohledně vypracování stavebního zadání a
nového územního plánu byl pověřen pan Michal Čihák.

HLASOVÁNÍ Č.:   7 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat

Pronájem lesa  - máme nabídku od hajného, že by se nám staral o les  měl by se zvýšit příjem 
z lesa nejméně o 100 000 Kč čistého ročně. Pro nás by to znamenalo odejít od Lesospolu a les 
spravovat sami. Hajný by byl zaměstnancem obce, nebo byl zaměstnán na živnostenské 
oprávnění -  sám by si najímal dělníky do lesa i by se staral o vše potřebné(  těžbu, přibližování, 
zalesňování, vyklizení klestu, prořezávky…). 
Byl podán návrh o vypovězení nájemní smlouvy LESOSPOLU sro a to ke dni 31.12.2010

Žádné další požadavky a připomínky nevznesl, bylo tedy hlasováno o vypovězení z nájemní 
smlouvy LESOSPOLU sro k 31.12.2010
HLASOVÁNÍ Č.:   8 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat

Dětské hřiště za obchodem byl podán návrh od občana vytvoření dětského koutku na pozemku 
obce za obchodem. Bylo by vytvořeno pískoviště, prolézačky a lavičky. Po projednání s panem 
Štíchou by bylo například možné zřídit jakési občerstvení – cukrárnu. Podávat tekutiny a 
pochutiny – zákusky, zmrzlinu…..
Byl podán další návrh na výstavbu dětského hřiště za bytovým domem čp.14 směrem k lesu a na 
stávajícím fotbalovém hřišti 

Silvestr 2010 pořádá paní Podlenová. Návrhuji, aby neplatila nájem – bylo s ní projednáno a ona 
nebude po občanech požadovat „ vstupné “
Nabídka od pí.Podlenové dovozu obědů
100 Kč rozvoz na den tj. 100 x 5 = 500 kč x 4 = 2 000 Kč měsíčne ( 24 000 Kč za rok)
Pan Martin Kodet podal žádost o přidělení bytu do čp.14
Dne 1.prosince se sešla kulturní komise a podala návrh na kulturní dění v obci pro rok 2011. Možno 
nahlédnout na obecním úřadě. 
Starostka Hana Nováková navrhla, aby s panem Stanislavem Humlem byla uzavřena Dohoda o 
provedení práce na drobné úpravy čp.14.

Žádné další požadavky a připomínky nevznesl, bylo tedy hlasováno, aby  s panem Stanislavem 
Humlem byla uzavřena Dohoda o provedení práce na drobné úpravy čp.14.

HLASOVÁNÍ Č.:   9 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat



 10. Návrh usnesení

Usnesení č 6/ 2010 ze dne 29.12.2010

Zastupitelstvo obce schválilo:
1.Program zasedání
2.Rozpočtové opatření č.2
3.jmenování inventarizační komise
4. rozpočtové provizorium na rok 2011

5.ukončení, neobnovení nájemní smlouvy-  pronájem cesty pro účely automobilového 
tréninku(p.Kubíček)

6.stanovení poplatků na rok 2011
7.p.Hájek vypracuje stavební zadání a po té se osloví projektant, aby vyhotovil projekt na 
nový  územní plán obce.Pověřený zastupitel obce pro jednání ohledně stavebního zadání a 
vyhotovení nového územního plánu je pan Michal Čihák.
8. Vypovězení nájemní smlouvy LESOSPOLU a to ke dni 31.12.2010

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí:
p.Novák úprava hřiště  Na úpravu víceúčelového hřiště ( volejbal, nohejbal, tenis) 1 00 000 Kč.
Výstavba dětského hřiště najít vhodné místo
Pí.Podlenová se postará o obsluhu na Silvestra a nebudeme po ni požadovat nájemné
Nabídka od pí.Podlenové dovozu obědů 
Pan Martin Kodet podal žádost o přidělení bytu do čp.14
Dne 1.prosince se sešla kulturní komise předložila zápis a soupis akcí na rok 2011

Žádné další požadavky a připomínky nevznesl, bylo tedy hlasováno o návrhu
 usnesení č 6/ 2010 ze dne 29.12.2010

HLASOVÁNÍ Č.:   10 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl  přijat

Zapsala: Dušana Fatrová
Ověřili: Michal Čihák, Petr Novák


